
 

Ropažu novada domei  

novada.dome@ropazi.lv   

Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes 

priekšsēdētāja Guntara Brauna   

T:29444834, garkalnespadome@inbox.lv   

  

Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes  darba pārskats 

par 2022. gadu. 

 

 

Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvā padome izveidota 2022. gada 

maijā pēc iedzīvotāju un Ropažu novada pašvaldības domes iniciatīvas, ar mērķi veicināt 

vietējo iedzīvotāju līdzdalību Ropažu novada pašvaldības funkciju īstenošanā. 

Padome uz pirmo sēdi sanāca 2022. gada 16. maijā, kurā klātesot 16 padomes 

locekļiem, vienbalsīgi tika nobalsots par padomes priekšsēdētāja, tā vietnieka un 

padomes sekretāres amatiem.   

Balsošanas rezultāti:   

Priekšsēdētāja amatam: Guntars Brauns Par 16, Pret 0, Atturas 0.   

Priekšsēdētāja vietnieka amatam: Miķelis Strīķis Par 16, Pret 0, Atturas 0.   

Sekretāres amatam: Elīna Kūle Par 16, Pret 0, Atturas 0.  

Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes sastāvs 2022. gadā:  

Guntars Brauns, padomes priekšsēdētājs;  

Miķelis Strīķis, padomes priekšsēdētāja vietnieks;  

Raivis Davidsons;  

Terēza Luksa;  

Elīna Kūle;  

Inese Andersone;  

Aivars Draudiņš;  

Kārlis Knēziņš;  

Jānis Kļaviņš;  

Arnis Lasmanis;  

Jogita Berce;  

Jānis Lepsis;  

Pēteris Piļeckis;  

Aija Brikše;  



Egons Rozentāls; 

Vita Leite;  

Olga Vorobjova; 

Andris Taranda.  

  

2022. gadā padome ir sanākusi uz 3 padomes sēdēm, kurās ir diskutēts un veikti 

balsojumi par sekojošām tēmām:   

• Ropažu novada Sabiedrības līdzdalības budžeta projektu pieteikumi;  

• Atkritumu apsaimniekošana, izsludinātais iepirkums, iepirkuma prasības, u.c.;    

• Administratīvi teritoriālās reformas pabeigšana Ropažu un Ādažu novada 

teritorijās ar mērķi ievērot Garkalnes pagasta iedzīvotāju intereses;  

• Ielu un pagasta teritoriju apsaimniekošana un labiekārtošana.  

  

Visi izskatāmie jautājumi ir fiksēti padomes sēžu protokolos, kas ir publicēti Ropažu 

novada mājas lapā internetā https://www.ropazi.lv/lv/iedzivotaju-konsultativopadomju-

protokoli, kā arī pēc katras sēdes nodota informācija novada domes kontaktpersonai vai 

Garkalnes pagasta pārvaldniekam atbildes saņemšanai.  

  

Jautājumi/ierosinājumi  no Garkalnes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes 

(GPIKP)  

Atbild Ropažu novada Garkalnes pagasta Pārvaldes vadītājs Lauris Lielbārdis (L.L.)  

  

GPIKP: Austrumu ielas un Siguldas šosejas krustojums. Vecā skolas pietura. 7 gadu 

laikā nav uzstādīta pieturas nojume, tāpēc lūdzam rast iespēju un ierosinām to izbūvēt.  

L.L.: Ir izveidots darba plāns, tiks prezentēts Garkalnes pagasta iedzīvotāju 

konsultatīvajai padomei pēc budžeta pieņemšanas. Ieplānotas pieturas Maksteniekos un  

Sužos, kur bērni dodas uz skolu, taps arī citas.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

GPIKP: Uzskatām, ka visi bērni vienlīdzīgi un aicinām Domei izvērtēt  bērnu atbalstu 

nometņu apmeklējumiem arī ģimenēm, kur ir 1 un 2 bērni, nevis tikai ģimenēm ar 3+ 

bērniem.  

L.L.: šis jautājums jāadresē novada domei.  

GPIKP: Domei jautājums iesniegts 2022. gada oktobrī, atbildes nav.   

 

Atbilde saņemta un publicēta Iedzīvotāju padomes Facebook lapā 28.02.2023: 

https://www.facebook.com/Garkalnespagasts 28.02.2023 
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

GPIKP: Par atkritumiem. Vai nevar sadalīt zonās, kāpēc jāmaina? Būtu nepieciešama 

tikšanās ar Ropažu domi un Garkalnes komunālservisa vadību un izpilddirektoru, ar 

ierosinājumiem, lai pārrunātu vai nepieciešams viens atkritumu apsaimniekošanas 

uzņēmums. Lūdzam, rast risinājumu par organisko atkritumu izvešanu pa ciemiem.  

L.L.: mainīsies atkritumu apsaimniekotāji. Pie šī brīža abonementu skaita nāk + 1000 

klientu. Garkalnes komunālserviss to tehniski var apsaimniekot un ar to arī nopelnīt. Nav 

saprotams iepirkuma konkursa nolikums. Iepirkums nav beidzies.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

GPIKP:  Langstiņu ezeram bija domāts rosināt izstrādāt apsaimniekošanas plānu.  

Vēlamies noskaidrot vai tiek jau izstrādāts šis plāns?  

Rosinām Langstiņu ezerā sakārtot pludmali, izvācot dūņas un ieberot smiltis. Vēršamies 

ar lūgumu noskaidrot, vai legāli ir aizbērts meliorācijas grāvis pie Langstiņu ezera? 

Ierosinājums izbūvēt attīrīšanas kanalizāciju, rosinām tikšanos ar Ropažu novada domes 

vadību, lai prasītu pagastam par meliorācijas grāvja tīrīšanu un pašvaldībai, lai meklētu 

līdzfinansējumu centralizētās kanalizācijas izbūvei mūsu pagasta ciematos.  

L.L.: Pašvaldībā bija tikšanās ar Rīgas mežiem, kas gatavo melirorācijas grāvju tīrīšanas 

projektu. Šis jautājums ir procesā. Langstiņu ezeram tiek gatavoti skiču projekti 

rekreācijas zonas sakārtošanai. Februārī ir plāns tos jau palaist publiskai apspriedei.  

Centrālā kanalizācija. – būs uz nākamo sapulci detalizēti.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

GPIKP: Būvējot asfaltu uz Krievupes ielas, caurteces upītei 27-29 starpā būvnieki nav 

nostiprinājuši asfalta ceļa nomales, un ar lielu lietu tiek izskalotas malas un asfalts pa 

malām brūk kopā. Vēršamies ar lūgumu, lai tiktu izlabots.  

L.L.: šopavasar iztīrīsim caurteku un salabosim. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

GPIKP: Elenburgas ielas norobežošana. Rosinām noņemt stabiņus un, lai uzliek lielo 

ceļa norobežojošo barjeru. Vēršamies ar ierosinājumu Ropažu domei, lai rod iespēju 

izveidot norobežojošo barjeru visas Elenburgas ielas garumā.   

L.L.: Elenburgas ielā demontēsim visu vecos stabiņus un ir plānots savienot barjeru visā 

tās garumā. Uz 2023. gadu budžetā ir 1-1,5 km izbūve.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  



GPIKP:  Aicinām pirms vēlēšanām pēc iespējas ātrāk domei veikt iedzīvotāju ATR 

aptauju. Ierosinām organizēt Ropažu un Ādažu pašvaldību tikšanos, lai pārrunātu 

pagasta sadalīšanas iespējas. Aicinām pašvaldībai saorganizēt paneļdiskusiju.  

Uz šo atbildes mums nav un esam iesnieguši atkārtoti domei šo jautājumu!  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Garkalnes novada iedzīvotāju konsultatīvā padome aicina izveidot gājējiem drošu  

pārvietošanās iespēju Garkalnes dzelzceļa stacijas teritorijā un dzelzceļā šķērsošanai. 

Atbild Haralds Burkovskis Ropažu novada domes priekšsēdētājas otrais vietnieks:  

dzelzceļa pārejas jautājums ir iekļauts investīciju plānā uz projektēšanu.  

  

 

Lai informētu Garkalnes pagasta iedzīvotājus par padomes darbu ir izveidota lapa 

sociālos tīklos Facebook https://www.facebook.com/Garkalnespagasts kā arī vienots  

e-pasts komunikācijai: garkalnespadome@inbox.lv   

  

 

Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās  

padomes priekšsēdētājs            Guntars Brauns   

  

 

  

 

ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU 

UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 
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